
 
 

Skånes Båtförbund  

 

Protokoll 2019/7. 
Sammanträde 2019-09-26. 
Plats: Skanörs Båtklubb,Skanör. 
 
Närvarande: Kjell Holst 

Aleksandra Erlandsson 
  Tomas Henriksson 

Jörn Plato 
Stefan Rosenqvist 
Bertil Lundberg 

  Björn Skarin 
  

  Ej närvarande 
  Henrik de Vries 
    
   
Från Skanör              Peter Björck, hamnkapten 
  Anders Mattsson, Skanörs Båtklubb 
  Leif Wessel, Skanörs Båtklubb 
 
Skånes Båtförbund hälsades välkomna till Skanör. Klubben och Hamnföreningen 
presenterades. (se Hemma hos…).  
 
1. Mötets öppnande. 
 
Ordförande öppnade styrelsemötet och hälsade ledamöterna välkomna till Skanör. 

 

2. Dagordning. 

Dagordning genomgicks och godkändes. Under punkten 8, övrigt tas information om 
övervakning upp.     

  

3.  Föregående protokoll. 

Protokoll 6 godkändes och läggs till handlingarna. 

Dagens protokoll justeras av ordförande och Bertil Lundberg. 

  

4.  Ekonomi. 



Ekonomin utvecklas enligt plan. F n ett överskott som beräknas jämnas ut under 
slutet av året. 

 

5.  Hemsidan. 

Det händer för lite! Aleksandra efterlyser fler inlägg för att få den rörelse som behövs 
för att göra hemsidan intressant och öka antalet besökare. 

 

6.  Kommittérapporter 

Barn & ungdom. 

Lugnt. 

 

Hamn & sjösäkerhet. 

Kommitténamnet kompletteras med samhällsplanering/hamnar. SkBf har vid flera 
tillfällen lämnat synpunkter på översiktsplaner och även fått gehör för dessa. Båtlivet 
blir annars lätt bortglömt- 

 

IT och information. 

Stefan till BAScoachkurs 12-13/10. 

GDPR. Det från SBU aviserade avtalet saknas. Jörn kollar.  

Juridik. 

Inget att rapportera  

 

Miljö. 

Lugnt, tyvärr, i avsaknad av miljöcoach. 

Naturvårdsverket har tagit fram MIFO (Metodik för Inventering av Förorenade 
Områden). Länsstyrelserna har inventerat riskområden, ett arbete som avslutades 
2015. 

Länsstyrelsen har nu begärt en undersökning avseende Falsterbokanalen, särskilt 
Sjöfartsverkets område norr om kanalbron. 

 

7.  Inkommet och avsänt. 

   

 

8.  Övrigt. 

 

Användaravtal BAS saknas. Detta skall komma via BAS inloggning och berör 
personer med administratörsbehörighet. 



Övervakning av hamnar med teknisk utrustning. En test IRL aktuell. Sv Sjö är mycket 
intresserade av detta och villiga att stötta. 

 

 

Förbundsrådet 26/10. 

Mötet avslutas med med lunch. Kallelse ut snarast. 

   

9.  Nästa styrelsemöte. 

Nästa möte, 28/11. Platsförslag är Abbekås. 

Därefter gäller: 6/12 med Julbord. 

 

12.  Mötet avslutades. 

Ordförande tackade ledamöterna för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
Vid protokollet  Justeras  Justeras 
 
 
 
 
Björn Skarin  Kjell Holst  Bertil Lundberg 
 

 

 


